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Zápis ze setkání rady fondu cestovního ruchu DSV a pracovní skupiny 
 

Datum a 
čas: 

20.1.2022 
16.00 hod 

Místo konání: Město Vsetín 

Zúčastnění:  

Martina Hovořáková, Jiří Růžička,Daniel Šulák, Martin Beníček, Jiří Baroš, Miroslav 
Maczko, Dušan Machala, Jana Tomanová, Adam Pavlík, Vlasta Sláčíková, Helena Volková, 
Adéla Kousalová, Marek Chytka, Lucie Žabčíková, Roman Kalabus 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Představení členů Rady cestovního ruchu Valašska 

3. Seznámení s rozpočtem a plánovanými aktivitami na rok 2022 

4. Seznámení s projektovými aktivitami SOMV dle přílohy 

5. Různé, závěr 

 

Zápis: 1. Martina Hovořáková seznámila zúčastněné s filozofií Fondu cestovního ruchu Valašska, 
s cíli a milníky. Vysvětlila statut fondu a personální obsazení. Na konkrétním případu – 
budování parkovacích míst pro karavany nastínila snahy fondu o rozvoj tohoto odvětví, 
kde, kde za účasti Zlínského kraje , který zatím v této problematice zaostává za 
ostatními kraji, budeme usilovat o zařazení podpory této aktivity ze strany ZK. 

2. Se představil Marek Chytka, nastupující manager destinační společnosti Valašsko a 
směřování jeho aktivit jako terénního a kontaktního pracovníka Fondu cestovního ruchu 
ve vztahu k podnikatelům v daném regionu. 

3. Adéla Kousalová přednesla rozsáhlou zprávu plánované činnosti DSV na rok 2022 
s vysvětlením některých změn a posunu v realizaci aktivit. Na základě této zprávy se 
rozvinula diskuze směrem k jednotlivým aktivitám s vystoupením postupně všech 
zúčastněných. 

4. Dušan Machala 
 – obecný nedostatek ve výchově kvalifikovaných pracovníků v gasto oboru, možnosti      
soutěží, výměn a systémové zařazení absolventů do služeb. 
- využití velkého potenciálu značky DS Valašska při hodnocení služeb a jejich 

propagaci 
5. Jiří Baroš 

- rezervy v kvalitě služeb, výměny stáže, jednodušší komunikace s brigádníky, 
nesystémová realizace tisku materiálu pro hosty ubytovacího zařízení, vlastní 
řešení 

- podporuje nastupující projekty grevelových a ski touringových tras s celoročním 
využitím 

- pozitivně hodnotí projekt na údržbu lyžařských běžeckých tratí, přicházející ze 
Zlínského kraje 

6. Miroslav Maczko 
- realizace mnoha velkých i malých projektů, únava z administrativních překážek při 

dalších žádostech, nutnost koncepčního myšlení při budování infrastruktury 
v přístupových okolních obcích 

- rozvoj spolupráce s okolím i za cenu okamžité neefektivity. Pro zákazníky, kterých 
v rámci návštěvnosti ze zahraničí v lokalitě ski centra Kohútka je při hodnocení a 
srovnání nárůstu zahraničních návštěvníků Zlínským krajem opomíjeno.   

- pozitivní hodnocení podpory Zlínského kraje v posledním pětiletém období dotace 
na údržbu běžeckých tratí. 

- Vítá vytvoření Fondu, s nadějí realizace skutečně potřebných projektů. 
7. Jana Tomanová 

-  vyjádřila důvody výpovědi z projektu Beskyd card, která nemá dle jejího názoru      
proklamovaný přínos pro návštěvníky  jejich rezortu, neboť nabídka služeb aktivit 
v okolí je málo atraktivní a rozvoj stagnující. 

8. Martin Beníček 
-  postrádá datové výstupy z realizovaného monitoringu pro analýzu návštěvnosti 

Rožnovska. Ze strany Rožnova je to pochopitelný požadavek, neboť tato lokalita se 
zcela vymyká ostatním místům v regionu, které doposud tuto potřebu neměly.  

- Ani Rožnov není nakloněn projektu Beskyd card (slabá akceptace), neboť v místě 
je provozován vlastní systém. 

Helena Volková  
-  Vysvětluje filozofii Beskyd card, testovací rok v naší destinační společnosti, který 

byl komplikovaný vzhledem ke kovidovým omezením. 
               Roman Kalabus seznámil plénum s rozvojem a umístěním gravelových tras a jejich roz- 
                       voji v národním projektu 
               Jiří Růžička  
                        Podpořil práci Fondu a vyzdvihl pozitivní dopady realizace společných projektů            
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                    Na příkladu společného skipasu pro široký beskydský region. 
               Daniel Šulák 

     V podstatě souhlasí s nastoupenou cestou a zmiňuje možnosti realizace aktivit ve 
     Valmezu, které až tak bohaté na přírodní turistické úkazy. Přichází     s nabídkou a 
realizací výměnných krátkodobých zájezdů za krásami a pamětihodnostmi   města 
z jiných částí republiky a ze zahraničí , třeba v součinnosti s partnerskými městy. 
- doporučuje neustávat v realizaci i malých , vzhledem k výši administrativně 

náročných projektů, které nepotlačují, resp. dovolují účast podnikatelských subjektů              
  

     
  

Zapsal: M. Chytka 

 


